
Esak 12/23 Uttalelse om sykehjem som Livsgledehjem

Salangen Eldreråd vil bringe videre oppfordringen fra stiftelsen Livsglede for Eldre v/
generalsekretær til å fokusere på sykehjem nå i valgkamptider.

Dette er saken: Mye av fokuset for tiden er rettet mot omsorgsboliger. Men vi må ikke 
glemme sykehjemmene! Sykehjemmene står overfor store utfordringer nå og i nær 
framtid når det gjelder både dimensjonering og personalbehov. I Salangen blir det 
dobbelt så mange innbyggere over 80 år fram mot 2030. Behovet for sykehjemsplasser 
vil trolig øke tilsvarende. 

Helsepersonellkommisjonen kom tidligere i år med en kraftig advarsel i sin rapport til 
regjeringen. Det er ingen vei utenom. Det blir færre ansatte pr pasient. Drift og 
bemanning kan ikke være som i dag.

Livsglede for Eldre mener vi må vekk fra institusjonbasert og stoppeklokke/
oppgaveorientert drift. Den enkelte pasients ønsker og behov må veie like mye som 
faglige vurderinger. Brukermedvirkning og samarbeid med lokalsamfunnet rundt er må 
ha prioritet. Dette er en formidabel oppgave, men alternativet er at dagens drift bryter 
sammen på et gitt tidspunkt.

I Eldrerådssak 18/22 oppfordret vi Salangen kommune til å arbeide for å kvalifisere 
SABE som Livgledehjem.

God eldreomsorg utvikler gode lokalsamfunn, men det kommer ikke av seg selv.
Det avhenger av politisk vilje og handlekraft!


